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PROTOKÓŁ  Nr III/14 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 29 grudnia 2014 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Na stan 14 radnych na sesji obecnych było 14 radnych.   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 11.30  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

3. Uchwalenie budżetu Gminy Bobolice na 2015r. 

1) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu na 2015 rok; 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie wieloletniej prognozy 

  finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2028; 

3) wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju w sprawie 
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  uchwalenia budżetu Gminy Bobolice na rok 2015;  

4) wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju w sprawie  

  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2028, 

5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bobolice na rok 2015; 

6) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Bobolice na lata 2015-2028;  

4. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

2) ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2015;   

    3) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bobolice na 

rok 2015; 

    4)uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2015;   

5) wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Bobolice;  

5. Trybuna sołecka. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

8. Zakończenie obrad. 

 

Radny Pan Zdzisław Strzelczak zabrał głos w sprawie oficjalnych przeprosin sołtysa Pana 

Mirosława Kmetyka, argumentując to tym, że Pan radny otrzymał błędne informacje z czego 

mogło powstać nieporozumienie.  

Pan sołtys przyjął przeprosiny.  

 

Ad. 2. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza przedstawiła sprawozdanie z pracy burmistrzów w 

okresie między sesjami: 

Ostatnia planowana sesja RM odbyła się 19 grudnia  2014 roku, jest to bardzo krótki czas 

między ostatnią, a obecną sesją, do tego doszedł okres świąteczny, dlatego też sprawozdanie 

burmistrza będzie wyjątkowo krótkie.  

* Przetarg - Rajska Plaża - etap II. 

W terminie składania ofert, tj. do 10.12.2014 r. wpłynęły trzy ofert i obecnie trwa procedura 

oceny i wyboru ofert. 

Złożono następujące oferty: 
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Numer 
oferty Nazwa (firma) i adres Wykonawcy 

Kryteria oceny ofert 

Cena oferty 
Termin gwarancji 

w latach 

1 Marina L ąd Sp. z o.o. 
Ląd 137, 62 - 405 Ląd 194.896,64 zł brutto 5 

2 

Zakład Ogólnobudowlany  
Usługi Transportowe 
Roman Wawszczyk 

Manowo 65D, 76 – 015 Manowo 

200.000,00 zł brutto 5 

3 

Przedsiębiorstwo Robót 
Specjalistycznych »REWERS«  

Spółka cywilna 
ul. Długa 23, 84 – 214 Bożepole Wielkie 

224.736,49 zł brutto 3 

 
Zamawiający przeznaczył na realizację zadania kwotę 203.053,41 zł brutto. 
 

1. W dniu 22.12.2014 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej, tj. oferta nr 2 złożona przez: 
Zakład Ogólnobudowlany Usługi Transportowe Roman Wawszczyk, Manowo 65D,            
76 – 015 Manowo. 

 

 Uzasadnienie: 

Oferta zgodnie z kryteriami oceny ofert określonymi w SIWZ, Rozdział A pkt XVI uzyskała 

największą liczbę punktów wynikającą z sumy liczby punktów uzyskanych w poszczególnych 

kryteriach oceny ofert. 

 

2. W przedmiotowym postępowaniu o udzielenie zamówienia wykluczono i odrzucono 
następujące oferty przetargowe: 

 

a) Oferta nr 1 złożona przez: Marina L ąd Sp. z o.o., Ląd 137, 62 - 405 Ląd. 
 

Uzasadnienie faktyczne 
Na mocy art. 26 ust. 3 ustawy Pzp Zamawiający wezwał Wykonawcę do uzupełnienia poniższych 
dokumentów w wyznaczonym terminie (do dnia 18.12.2014 r. do godz. 12:00 - pismo 
ZP.042.14.2014.IZ z dn. 15.12.2014 r.), tj.: 

 

1. Wykazu najważniejszych robót budowlanych - Załącznik Nr 3 (druk do wypełnienia).  
2. Opłaconej polisy na kwotę nie niższą niż 100.000,00 PLN (słownie: sto tysięcy złotych 00/100) 

na jedno i na wszystkie zdarzenia, a w przypadku jej braku innego dokumentu 
potwierdzającego, że Wykonawca jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie 
prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia.  
 

Wykonawca w dniu 17.12.2014 r. przesłał do Zamawiającego drogą elektroniczną (skany) 

następujące dokumenty: 

a) poświadczenie dla roboty budowlanej wskazanej w ofercie w wykazie najważniejszych robót 
budowlanych, 

b) ogólne warunki ubezpieczenia do polisy OC. 
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W wyznaczonym terminie, tj. do dnia 18.12.2014 r. do godz. 12:00 do Zamawiającego nie 

wpłynął żaden dokument w formie pisemnej, do jakiej Wykonawca był zobowiązany.  

Zgodnie z art. 82 ust. 1 ustawy Pzp w zamówieniach publicznych obowiązuje zasada pisemności 

dotyczy to nie tylko samej oferty, ale odnosi się także do pozostałych dokumentów stanowiących 

załączniki do oferty, a wymaganych postanowieniami ogłoszenia, czy SIWZ. Skan dokumentu nie jest 

oryginałem ani kopią potwierdzoną za zgodność z oryginałem w związku z powyższym Zamawiający 

nie może uznać, że dokument przysłany przez Wykonawcę drogą elektroniczną (e-mailem) w ramach 

uzupełnienia dokumentu, stanowi formę pisemną. 

 

Uzasadnienie prawne 

Podstawę prawną działania Zamawiającego stanowi naruszenie art. 24 ust.2 pkt 4 ustawy Prawo 
zamówień publicznych. 
Ofertę Wykonawcy wykluczonego uznaje się za odrzuconą zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy Prawo 
zamówień publicznych. 
 

 

b) Ofert nr 3 złożona przez: Przedsiębiorstwo Robót Specjalistycznych »REWERS«            
Spółka cywilna, ul. Długa 23, 84 – 214 Bożepole Wielkie. 

 
Uzasadnienie faktyczne 
Na mocy art. 26 ust. 3 ustawy Pzp Zamawiający wezwał Wykonawcę do uzupełnienia poniższych 
dokumentów w wyznaczonym terminie (do dnia 18.12.2014 r. do godz. 12:00 - pismo 
ZP.042.14.2014.IZ z dn. 15.12.2014 r.), tj.: 
 

1. Wykazu najważniejszych robót budowlanych - Załącznik Nr 3 (druk do wypełnienia).  
 

Uzupełniony przez Wykonawcę wykaz najważniejszych robót budowlanych wraz z dowodem 
potwierdzającym, że wymieniona w tabeli robota została wykonana w sposób należyty, zgodnie 
z zasadami sztuki budowlanej i prawidłowo ukończona (referencje) nie potwierdza, że realizacja 
wskazanej roboty obejmuje swym zakresem również roboty branży elektrycznej. 
Wykonawca nie dostarczył wymaganych informacji pozwalających na weryfikację oceny spełniania 
wymaganego w postępowaniu warunku wiedzy i doświadczenia w wykonywaniu robót elektrycznych. 
Ze złożonych przez Wykonawcę dokumentów winno jednoznacznie wynikać, że spełnia określony 
przez Zamawiającego warunek.  
 
Uzasadnienie prawne 

Podstawę prawną działania Zamawiającego stanowi naruszenie art. 24 ust.2 pkt 4 ustawy Prawo 
zamówień publicznych. 
Ofertę Wykonawcy wykluczonego uznaje się za odrzuconą zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy Prawo 
zamówień publicznych. 
 
 
* Bobolicka Karta Du żej Rodziny 

Procedura opracowywania Bobolickiej Karty Dużej Rodziny została wszczęta, 

przygotowywany jest projekt uchwały, został także powołany zespół osób, które pracują nad 

tym dokumentem. W międzyczasie został przygotowany regulamin konkursu na poligraficzne 

logo Bobolickiej Karty Dużej Rodziny.  
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Na zakończenie Pani Burmistrz złożyła wszystkim zebranym życzenia noworoczne 

w imieniu własnym i kierownictwa i pracowników urzędu.  

 

Ad. 3. Uchwalenie budżetu Gminy Bobolice na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr CIII.430.Z.2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 listopada 2014 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Bobolice na 2015 rok.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Bednarczyk odczytał Uchwałę                       

Nr CIII.431.Z.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 28 listopada 2014 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 

wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2028.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju wystąpił z wnioskiem Komisji dotyczącym uchwalenia budżetu Gminy Bobolice na 

rok 2015. Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Pan Zdzisław Strzelczak zawnioskował o uchwalenie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2028. Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Głos zabrała Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza: 

„Szanowny Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo! 

Projekt budżetu  i plan działań Gminy na  nadchodzący 2015 rok oraz projekt uchwały 

o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-2028 został przedstawiony  Radzie na 

wspólnym posiedzeniu, w dniu 16 grudnia br. Więc chciałabym, wzorem lat ubiegłych,  tylko 

krótko scharakteryzować główne założenia prezentowanego projektu budżetu. 

Budżet na rok 2015 należy zaliczyć do kolejnych nie łatwych budżetów, dla małych 

samorządów takich jak Gmina Bobolice. Dlatego planując budżet i wydatki w pierwszej 

kolejności i przede wszystkim skupiliśmy się na inwestycjach, na które udało nam się już 

pozyskać dofinansowania ze źródeł zewnętrznych.  

Warunkiem kształtowania dalszego rozwoju gminy jest monitorowanie wzajemnych 

relacji: wzrostu wydatków bieżących i inwestycyjnych oraz ustalenie proinwestycyjnych 

proporcji podziału budżetu, w szczególności opartych na wykorzystaniu zewnętrznych źródeł 
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finansowania. Niezbędna więc będzie tak jak dotychczas – dalsza intensyfikacja 

działań w tym celu, aby maksymalnie skorzystać ze środków bezzwrotnych Unii. Bowiem jak 

wiemy – aktywne pozyskanie środków stanowi szansę na rozwój Gminy. W przyszłorocznym 

budżecie planuje się  po stronie dochodów wpływy ze środków krajowych w wysokości 

201 472 zł., unijnych w wysokości 2 606 318 zł oraz darowizn na wkład własny do projektów 

w wysokości 914 711 zł., co łącznie stanowi dochód w wysokości 3 722 501 zł.  

Funkcjonująca infrastruktura społeczna na terenie gminy oraz zadania nakładane przez 

Państwo na samorządy niesie za sobą koszty finansowe trudne do pokrycia z dochodów 

bieżących. Projekt budżetu, który przedkładam do uchwalenia zakłada utrzymanie przez nas  

dotychczasowego zakresu i poziomu usług społecznych, (czyli oświaty, kultury i sportu oraz 

pomocy społecznej) świadczonych przez Gminę na rzecz naszych  mieszkańców.  

Struktura wydatków na te zadania przedstawia się następująco: 

1) Pomoc społeczna - 6 252 108,33 zł., czyli 16,6% wydatków ogółem, tj. spadek o 

0,1% w porównaniu do planu budżetu na 2014 rok; 

2) Oświata – 11 735 021,67 zł., czyli  31% wydatków ogółem, tj. spadek o 1,3 % w 

porównaniu do planu budżetu na 2014 rok; 

3) Kultura i sport – 1 746 581,36 zł., czyli 3,6% wydatków ogółem, tj. wzrost o 0,2% w 

porównaniu do planu budżetu na 2014 rok;  

(spowodowany  wydatkami na działalność Muzeum i remonty świetlic wiejskich ); 

Największe wydatki jak widzimy stanowi oświata, do której z budżetu gminy dokłada się 

kwotę 3 124 340 zł na wydatki bieżące oraz 120 276 zł. na wydatki inwestycyjne, co łącznie 

stanowi wartość 3 244 616 zł.  

Razem na sferę społeczną wydamy w 2015 roku 19 733 711 zł., co stanowi 52,3% 

budżetu gminy, tj. spadek o 0,1% w porównaniu do projektu planu na 2014 rok. 

Do kolejnych ważnych zadań gminy należy: 

-  infrastruktura drogowa, na którą w 2015 roku zaplanowano środki w wysokości łącznie z 

planem ZUKiO 849 605 zł., tj. 2,3% wydatków ogółem. W ramach tych środków są 

przewidziane zarówno remonty bieżące dróg, chodników jak i nakłady inwestycyjne związane 

z ich budową lub modernizacją; Szczegółowy harmonogram prac na drogach wzorem lat 

ubiegłych zostanie sporządzony na początku 2015 roku; 

- bezpieczeństwo publiczne i ochrona ppoż, tj. Ochotnicze Straże Pożarne, Straż Miejska i 

obrona cywilna, na które łącznie planuje się przeznaczyć kwotę 1 244 659 zł., tj. 3,3% 

wydatków ogółem. 
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- zwalczanie bezrobocia - w ramach prac interwencyjnych, publicznych  na kwotę 

630 810 zł. oraz 70 600 zł. na zorganizowanie prac społecznie użytecznych, co łącznie 

stanowi wartość 701 410 zł., tj. 1,9% wydatków ogółem. 

Realizacja budżetu 2015 r. wymagać będzie od kierowników jednostek dalszego 

zwiększenia efektywności gospodarowania środkami publicznymi, w szczególności w 

obszarach, które generują najwyższe koszty bieżące oraz przestrzegania zasady oszczędności 

jako metody uzyskiwania najlepszych efektów z danych nakładów. 

Projekt budżetu został oparty także o wskaźniki przedstawiane w uchwale budżetowej 

Państwa na 2015 rok, tj. m.in. według:  

- średniorocznego wzrostu cen towarów i usług  na poziomie 1,2% 

- polityki kształtowania się wynagrodzeń na poziomie 2 % od m-ca lipca 2015 roku dla 

pracowników obsługi i administracji;  

- minimalnego wynagrodzenia w wysokości 1 750 zł. brutto; 

 

Biorąc pod uwagę poziom usług społecznych jakie gwarantujemy mieszkańcom gminy 

oraz możliwości finansowe budżetu -  struktura wydatków inwestycyjnych do wydatków 

ogółem stanowi w 2015r. 8,8 % wydatków ogółem tj. 3 330 575 zł.                                                                    

Wydatki inwestycyjne na rok 2015 - ich zakres  - dostosowano do możliwości 

dochodowych gminy. Tak jak powiedziałam wcześniej planując wydatki majątkowe  

zapewniono w pierwszej kolejności środki na realizację inwestycji współfinansowanych  z 

wykorzystaniem środków z funduszy Unii Europejskiej i z innych źródeł poza budżetowych.  

Inwestycje  z wykorzystaniem środków UE – „PROW-u – obszarów wiejskich” stanowią 

kwotę 2 546 999,08 ,w tym na: 

1) Budowa sieci wodociągowej Stare Borne/Drzewiany na kwotę   841 084 zł.  

2) Kanalizacja Radwanki na kwotę 611 265 zł. 

3) Zagospodarowanie kąpieliska Rajska plaża w Poroście – etap II na kwotę 203 053 

zł. 

4) Kanalizacja ulic Świerczewskiego/Traugutta w Bobolicach na kwotę 891 597 zł.   

/oczywiście bez kosztów budowy nowych chodników, oświetlenia i zmiany 

zasilania energetycznego z napowietrznej na podziemną budynków mieszkalnych / 

Nowym obszarem działania gminy w celu integracji i zaangażowania społeczności lokalnej w 

budowę i rozwój naszej małej ojczyzny jest utworzenie po raz pierwszy w 2015r. budżetu 

obywatelskiego, który jest naszym innowacyjnym i jak się okazało cieszącym się dużym 
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zainteresowaniem przedsięwzięciem. Wartość projektów budżetu obywatelskiego to 

kwota 197 289 zł. w tym: 

inwestycje: 177 289 zł., na zadania: ścieżka przyrodniczo-wypoczynkowa ul. Spacerowa – 

Chociwle = 59 500 zł.; modernizacja pracowni komputerowej w SP Bobolice = 59 769 zł i SP 

Drzewiany = 48 220 zł.; ogrodzenie placu zabaw ul. Chrobrego 9 800 zł., 

imprezy: 20 000 zł., na projekt: Chociwle wieś z tradycjami = 10 000 zł.; Walka o zawodowe 

mistrzostwa Polski w kickboxingu K-1  = 10 000 zł.  

Autorom projektów serdecznie gratuluję. 

 

Oczywiście potrzeb społecznych jest znacznie więcej. Natomiast mamy świadomość, że 

wszystko opiera się na dyspozycji środkami finansowymi gminy, czyli osiągniętymi 

dochodami.  

 

Szanowna Rado. 

Budżet na 2015 rok zawiera szereg istotnych dla Gminy i jej mieszkańców zadań. Gmina 

Bobolice należy do gmin, które maksymalnie wykorzystują swoje możliwości i środki 

zewnętrzne. Racjonalne gospodarowanie środkami finansowymi przyniesie planowane w 

budżecie efekty. Biorąc pod uwagę powyższe uważam,  że przedłożony projekt budżetu 

spełni oczekiwania mieszkańców wobec Burmistrza i Rady. 

Na zakończenie – życzę w nadchodzącym roku budżetowym sobie i Państwu Radnym 

spokojnej ale i efektywnej realizacji planowanych zamierzeń ku zadowoleniu i dla dobra 

naszych mieszkańców” 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę: 

 

1) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bobolice na 2015 rok.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

2) w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na 

lata 2015-2028 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  
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Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 roku 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

Przewodniczący rady miejskiej ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

 

2) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2015.  

 

Projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2014 rok odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 
RAMOWY PLAN PRACY RADY MIEJSKIEJ 

W BOBOLICACH NA ROK 2015 

STYCZEŃ 

1. Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

za 2014 rok oraz realizacja zapisów ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.   

MARZEC 

1. Sprawozdanie z realizacji programu pomocy osobom zagrożonym eksmisją              

(M-GOPS, ZUKiO) oraz realizacja programu „Odpracuj swój dług” w 2014 r.  

KWIECIE Ń 

1. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z organizacjami 

pozarządowymi…” za 2014 rok.  

2. Ocena funkcjonowania gminnego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi w 

2014 roku.  

MAJ 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2014 rok.  

2. Sprawozdanie z realizacji uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości stanowiących własność gminy oraz ich wydzierżawiania na 

czas nieoznaczony za 2014 rok.   
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CZERWIEC  

1. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie Bobolice. 

2. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bobolice. 

SIERPIEŃ  

1. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy za I 

półrocze 2015 roku. (M-GOK, M-GBP, M-GOPS, ZUKiO)  

WRZESIEŃ 

1. Sprawozdanie  Burmistrza z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku.  

PAŹDZIERNIK  

1. Najważniejsze osiągnięcia placówek oświatowo-wychowawczych w roku szkolnym 

2014/2015, w tym analiza wyników sprawdzianów po klasie VI i egzaminów 

gimnazjalnych w mieście i gminie Bobolice.  

LISTOPAD 

1. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bobolice za 2014 rok. 

2. Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2014 rok. 

GRUDZIEŃ 

1. Budżet gminy na 2016 rok.   

2. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach za 2015 

rok. 

3. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Bobolicach za 2015 rok.  

 

Uwaga: plan pracy jest otwarty i w miarę potrzeb może ulec zmianie.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

3) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Bobolice na rok 2015.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

 
Zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii do 

zadań własnych gminy należy przeciwdziałanie narkomanii, które obejmuje: 

1) zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych i 

osób zagrożonych uzależnieniem; 
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2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy narkomanii, pomocy 

psychospołecznej i prawnej; 

3) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej oraz szkoleniowej w 

zakresie rozwiązywania problemów narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży, w 

tym prowadzenie zajęć sportowo-rekreacyjnych dla uczniów, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych; 

4) wspomaganie działań instytucji, organizacji pozarządowych i osób fizycznych, służących 

rozwiązywaniu problemów narkomanii; 

5) pomoc społeczną osobom uzależnionym i rodzinom osób uzależnionych dotkniętym 

ubóstwem i wykluczeniem społecznym i integrowanie ze środowiskiem lokalnym tych osób z 

wykorzystaniem pracy socjalnej i kontraktu socjalnego. 

 Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii 

Wójt (burmistrz, prezydent miasta) w celu realizacji zadań, o których mowa w ust.1, 

opracowuje projekt Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii, zwanego dalej 

„Gminnym Programem”, uwzględniając zadania określone w art. 2 ust. 1 pkt 1–3 oraz 

kierunki działań wynikające z Krajowego Programu. Gminny Program stanowi część gminnej 

strategii rozwiązywania problemów społecznych. 

 Zgodnie z art. 10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii  

Gminny Program uchwala rada gminy. 

 Zgodnie z art. 10 ust. 4 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii 

Gminny Program jest realizowany przez jednostkę wskazaną w tym programie. 

 Zgodnie z art. 10 ust. 5 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii 

w celu realizacji zadań, o których mowa w ust. 1, wójt (burmistrz, prezydent miasta) może 

powołać pełnomocnika.              

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

4) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2015.   
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

 

Zgodnie z art. 4¹  ust.1 ustawy z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w  trzeźwości                      

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi prowadzenie działań związanych z profilaktyką i 

rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzależnionych od 

alkoholu należy do zadań własnych gmin.  

 W szczególności zadania te obejmują: 

1) zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 

od alkoholu, 

2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychospołecznej   

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie, 

3) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności dla 

dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a także działań na 

rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjo-terapeutycznych, 

4) wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych, 

5) podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych w art. 13¹ i 15 

ustawy oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego, 

6) wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie i finansowanie centrów 

integracji społecznej. 

 Zgodnie z art. 4¹ ust. 2 ustawy  z  dnia  26  października  1982  roku  o  wychowaniu w  

trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi realizacja zadań, o których mowa w ust. 1, jest prowadzona 

w postaci gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

stanowiącego część strategii  rozwiązywania problemów społecznych, uchwalanego corocznie 

przez radę gminy. Program jest realizowany przez ośrodek pomocy społecznej, o którym 

mowa w przepisach o pomocy społecznej lub inną jednostkę wskazaną w programie.  

 Zgodnie z art. 4¹  ust.5  ustawy  z  dnia  26  października  1982  roku  o  wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zasady wynagradzania członków gminnych 

komisji rozwiązywania problemów alkoholowych określa rada gminy w gminnych 

programach rozwiązywania problemów alkoholowych. 
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Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

5) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

Radny z okręgu wyborczego nr 4 nie przystąpił do ślubowania oraz złożył pisemną 

rezygnację z funkcji radnego z uwagi na kolidowanie to z obowiązkami służbowymi.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

Ad. 5. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu 

 

Ad. 6.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 7. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Małgorzata Sikora –  prośba o załatanie dziury przy bloku nr 1 na ul. 

Magazynowej.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że temat podejmie Pan Dyrektor 

ZUKiO.  

  

2. Radna Zofia Kęcel – zapytała czy wiadomo coś w sprawie bobrów, które robią tamy 

na rzece Chociel ?  

Zapytała także, czy jest jakiś pomysł, aby odciążyć od samochodów ul. Spółdzielczą? 

Chodnik przy restauracji także wymagałby poprawy, jest to centralne miejsce, bardzo 

dużo osób przechodzi po tym chodniku.   
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Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jeżeli chodzi o temat 

bobrów to nie ma żadnych świeższych informacji, niż te, które były przekazywane na 

sesji w dniu   19 grudnia 2014 roku. Sprawa jest w toku, nadleśnictwo czeka na 

decyzję. 

Odnośnie ul. Spółdzielczej to tereny wzdłuż pomiędzy pasażem handlowym a jezdnią 

DK11 są terenami prywatnymi i nie ma możliwości powstania parkingu. Pani 

Burmistrz powiedziała, że wie jak duże jest zagęszczenie samochodów. Temat ten 

będzie brany pod uwagę przy harmonogramie prac ZUKiO na 2015 rok, jak również 

chodnik przy restauracji.  

 

3.  Radna Bożena Aksiutin –  zapytała jak wygląda sprawa uruchomienia dodatkowych 

kursów autobusów Koszalin-Bobolice w godzinach wieczornych i porannych? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że ustosunkuje się do tego pytania 

pisemnie.  

Radna Bożena Aksiutin zaproponowała by odpowiedzi tych przewoźników zamieścić 

w Bobolickich Wiadomościach Samorządowych, by mieszkańcy wiedzieli jakie 

stanowiska zajęli przewoźnicy.   

 

4. Radna Justyna Terlecka– oświetlenie w Chmielnie wzdłuż drogi gminnej od 

krzyżówki do kościoła, są zdjęte 3 lampy, które są bardzo potrzebne do oświetlenia 

tego miejsca. Zasadne jest zamontowanie tych lamp.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że zostanie to sprawdzone, czy jest 

możliwość techniczna zamontowania oświetlenia.  

 

5. Radny Zbigniew Oleksiak – jest potrzeba montażu znaków drogowych na łączniku 

ulic Szpitalnej i Głowackiego. Kierowcy nie wiedzą jak jeździć i może dojść do 

wypadku.  

6. Radna Bożena Aksiutin – zapytała o lustro drogowe przy ul. Reymonta – czy 

wiadomo coś w tym temacie? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że wniosek został wysłany do 

Zarządu Dróg Powiatowych, na chwilę obecną brak odpowiedzi.  

 

Przed zakończeniem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golas w imieniu własnym 

i wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Ireneusza Bednarczyka serdecznie podziękował 

wszystkim państwu Radnym, Pani Burmistrz, Wiceburmistrz, Skarbnik i Sekretarz za wkład 
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włożony w pracę Gminy, za determinację i profesjonalizm, jakim wykazał się każdy 

z osobna. Owoce mijającego 2014 roku będziemy wszyscy zbierać przez cały następny 2015 

rok. Życzę więc sobie i wam, szanowni Radni, Pani Burmistrz, byśmy z takim samym 

oddaniem i satysfakcją spełniali swoje obowiązki w roku nadchodzącym. Abyśmy pomyślnie 

i z jeszcze większą radością mogli żegnać rok następny, abyśmy godnie mogli reprezentować 

naszą Gminę i z równie szerokim uśmiechem na twarzy wieńczyć kolejne 12 miesięcy naszej 

pracy i sukcesu. 

  

Ad. 8. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


